
1/5

9. 7. 2024

Seminář „Analýza proticovidových opatření“ v
Poslanecké sněmovně – 2.část zdravotnické sekce

smis-lab.cz/2024/07/09/seminar-analyza-proticovidovych-opatreni-v-poslanecke-snemovne-2-cast-zdravotnicke-
sekce

Zuzana Krátká

Druhý díl přednášek se zdravotní tématikou, které zazněly na
semináři, který se konal 3. června 2024 v Poslanecké sněmovně
Parlamentu České republiky pod záštitou MUDr. Vladimíra
Zlínského, je zaměřen na pokles porodnosti a na činnost SÚKLu při
ověřování hlášení podezření na nežádoucí účinky po vakcinaci proti
covidu. Videozáznamy těchto přednášek připravili novináři z
 Nadačního fondu Svědomí národa. Na stránkách SMIS, jsou ještě
doplněny o stručné obsahy a powerpointovými prezentacemi.

První část přednášek se zdravotnickou tématikou najdete zde.

Tomáš Fürst – Komu chybí děti

Nečekaný pokles počtu narozených dětí začal v lednu 2022.
Očkování mladých lidí experimentální genovou vakcínou začalo
přibližně o devět měsíců dříve, na jaře 2021 a mohlo mít vliv na
plodnost párů. Po celý rok 2022 se rodilo méně dětí než v roce 2021.

https://smis-lab.cz/2024/07/09/seminar-analyza-proticovidovych-opatreni-v-poslanecke-snemovne-2-cast-zdravotnicke-sekce/
https://www.svedomi-naroda.cz/psp/
https://smis-lab.cz/2024/07/02/seminar-analyza-proticovidovych-opatreni-v-poslanecke-snemovne-1-cast-zdravotnicke-sekce/
https://www.svedomi-naroda.cz/2024/06/20/seminar-v-psp-cr-cerven-24-rndr-tomas-furst-ph-d-komu-chybi-deti/
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Watch Video At: https://youtu.be/-Q6TLGfVx2Q

Powerpointová prezentace: https://1url.cz/S1W6x

Celý text prezentace: https://1url.cz/g1W68

Oficiální místa se problém snažila vysvětlit tím, že v roce 2021 byla
plodnost nečekaně vysoká, ženy si tedy děti „předrodily“. Jenže
„rekordní plodnost“ roku 2021 byla do značné míry jen optická iluze
daná tím, že ČSU po sčítání lidu  upravoval celkový počet
obyvatelstva. Při sčítání lidu statistici zjistili, že žen v plodném věku u
nás bylo v roce 2021  o 80 tisíc méně než v roce 2020. Rekordní
plodnost roku 2021 byla tedy způsobena tím, že se počet dětí (velmi
podobný jako v roce 2020) prostě vydělil mnohem menším počtem
žen. Jde tedy o statistický artefakt – v roce 2021 nebyla plodnost
abnormálně velká a hypotéza o „předrozených“ dětech není
plausibilní.  Prudký pokles porodnosti nelze vysvětlit ani stárnutím
populace, ani domněle rekordní plodností v roce 2021. Podobný
pokles plodnosti byl zjištěn i na datech zdravotních pojišťoven, které
přesně vědí kolik a jak starých  maminek mezi jejich klientkami je.

Po dlouhém boji jsme získali z ÚZISu data o počtu žen, které
porodily děti v letech 2020-2021 a to včetně jejich očkovacího
statusu. Posunuli jsme data  o 9 měsíců a spočítali jsme počty

https://youtu.be/-Q6TLGfVx2Q
https://1url.cz/S1W6x
https://1url.cz/g1W68
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úspěšně zahájených těhotenství v jednotlivých měsících roku 2021.
Dohledali jsme, kolik bylo v daném měsíci očkovaných a
neočkovaných žen v dané věkové kohortě. Z toho jsme vypočítali
počet úspěšně zahájených těhotenství na 1000 žen v rámci
očkované a v rámci neočkované populace. Zjistili jsme, že
pravděpodobnost početí byla u očkovaných žen několikanásobně
menší než u žen neočkovaných.

Pomocí Bradford Hillových kritérií jsme potvrdili, že mezi vakcinací
proti covidu a poklesem porodnosti může být kauzální vztah.
Naočkovali jsme stovky milionů mladých lidí po celém světě
experimentální genovou vakcínou, jejíž účinnost a bezpečnost pro
těhotné nebyla nikdy testována standardní randomizovanou studií.
Zaznamenali jsme vysoké procento žen, které po této vakcíně
reportují problémy s menstruací. Načež jsme zjistili, že asi devět
měsíců po očkování fertilní kohorty začala klesat plodnost a tento
pokles se dodnes nezastavil. Přesto se tomuto problému nikdo
nevěnuje a samotné vyslovení této vysoce plausibilní hypotézy – že
pokles plodnosti je důsledkem genetických vakcín – je v dnešním
veřejném prostoru nemožné bez toho, aby byl člověk okamžitě
označen za dezinformátora a šiřitele konspiračních teorií. Těžko
půjde v budoucnu najít lepší ilustraci celkové ztráty soudnosti, které
západní společnosti během covidové krize propadly.

„Na západ od nás už se zvolna začíná blýskat na lepší časy. Probíhá
rozsáhlé vyšetřování zločinů covidismu v americkém kongresu,
AstraZeneca po desítkách prokázaných úmrtích stáhla svoji vakcínu
z trhu a o nevyhovujícím bezpečnostním profilu mRNA vakcín se už
píše i v New York Times. Dříve či později dorazí tato vlna návratu
rozumu i do českých zemí. Je nejvyšší čas ustanovit v českém
parlamentu komisi pro vyšetřování zločinů covidismu a začít zvolna
rozplétat tuto pohromu, kterou nebyla epidemie covidu, ale série
různých „opatření“, se kterými česká exekutiva přišla v reakci na
epidemii.“

Petr Šourek – Farmakoignorance

https://www.svedomi-naroda.cz/2024/06/26/seminar-v-parlamentu-06-24-petr-sourek-farmakoignorance/


4/5

„Státní dozor nad bezpečností léčiv se během pandemie podvolil
politickému tlaku. Covid vakcíny SÚKL nikdy nekontroloval jako
ostatní běžná léčiva. Ze SÚKLu se stalo koště na zametání stop.
Základní pojmy farmakovigilance byly zneužity k matení
veřejnosti. Běžní lidé dnes dávno vědí, že očkovací kampaň nebyla
ani úspěšná, ani se neobešla bez zdravotních následků. Slyšeli o
tom, i když se o tom oficiálně mlčí. Situace se v tomto ohledu
stabilizovala. Lidé se zvykli, že se o některých věcech nemluví, a
vědí o kterých a proč.“

Watch Video At: https://youtu.be/ILI5_JuEJKo

V této přednášce se budu věnovat problematice evidence
nežádoucích účinků a práci SÚKLu, který u covid vakcín nepracoval
takovým způsobem, aby odhalil nebezpečné šarže a zastavil jejich
užívání. Věřili jsme, že SÚKLu za nás a pro nás vakcíny hlídá. Mají-li
úředníci podezření, že produkt vyvolal nežádoucí účinky, že spěšně
provádějí opatření, aby nebyli ohrožení další lidé. Mysleli jsme si, že
SÚKL (jak je k tomu pověřen lékovým zákonem) u lidí, kteří zemnřeli
po očkování, zjišťuje, jakou šarží byli očkováni, případ šetří, a dokud
se podezření nevyloučí, pozastaví používání dané šarže. Jenže nic
takového se nestalo ani jednou a to budí podezření, které se musí
prošetřit.

https://youtu.be/ILI5_JuEJKo
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Šarže vakcíny expirují do půl roku. Co udělal SÚKL, když měl
nahlášeno podezření na začátku životnosti šarže? Snažil se číslo
šarže nedozvědět, aby ji nemusel pozastavit na principu předběžné
opatrnosti.  

 Tělocvikář z Plzeňska zemřel krátce po třetí dávce vakcínou
Moderna. Patolog případ nahlásil. Příbuzná zemřelého vzápětí
dodala čísla šarží. SÚKL se tvářil, že číslo nemá, nezastavil její
distribuci a daná šarže se používala v ČR dalších 5 měsíců.

Z dat SÚKLu, která jsme si vyžádali podle zákona a osvobodném
přístupu k informacím, jsme zjistili, že čím závažnější hlášení byla,
tím nižší byla ochota úředníků dohledávat šarži vakcíny, která je
vyvolala. SÚKL udělal maximum pro to, aby nemusel zastavit
žádnou šarži.

Podívejme se teď na šarži, která byla už těsně před expirací. 16tiletý
golfista byl převezen na JIP s těžkou myokarditidou po očkování
šarží, která byla už 5 měsíců v oběhu a SÚKL na ni obdržel na 50
hlášení, z nich mnoho na kardiologické nežádoucí účinky. Krátce
před expirací stejné šarže byla očkována také 14 letá dívka z Brna,
která ochrnula a skončila na vozíku. Šarže měla hlášeno také mnoho
neuroligických komplikací. Tito dva mladí lidé tak byli očkováni šarží,
která měl SÚKL dávno pozastavit. Jsou to přímé oběti
farmakoignorance SÚKLu.

Proč se tak SÚKL choval? Státní očkovací kampaň řídilo
Ministerstvo zdravotnictví, kterému je SÚKL sám podřízen. SÚKL
umí kontrolně vystupovat proti soukromým subjektům, ale svého
nadřízeného stejně kontrolovat neumí. Úředníci nechtěli přijít o své
židle, a tak se tlaku vlády podvolili a umetali cestu očkovací
kampani, dokonce z ní odklízeli mrtvé a zraněné tak, aby kampaň
mohla plnou parou pokračovat. SÚKL není nezávislý a v případě
vládních kampaní nehlídá kvalitu vakcín pro naše bezpečí.

 
 


